
1. zasedání Školské rady při ZŠ Bílovice n. Svit. 

ve školním roce 2017/2018 

Přítomni:          MUDr. Tomáš Gabriel, Ing. Ivo Hažmuk, Ing. Valerie Helánová, Ph.D., Mgr. Libor 

Žanda,  Mgr. Petra Glosová, Mgr. Bohuslava Hamáková, Ing. Jan Kovář  

Datum:             11.10. 2017 

Program: 

1. Výroční zpráva 

2. Různé 

Průběh jednání: 

1. Statutární zástupce Základní školy v Bílovicích nad Svitavou Mgr. Libor Žanda předložil 

ke schválení Výroční zprávu o činnosti školy za školní rok 2016 – 2017.  Výroční zpráva 

byla všemi členy schválena. 

2. Ve škole budou postaveny dvě nové odborné učebny. Žadatelem dotace je zřizovatel školy 

– obec Bílovice nad Svitavou. 

3.  Škola zažádala o dotaci na modernizaci školních dílen. 

4. Proběhl tradiční Pohádkový les. Z reakcí účastníků, ale i pořadatelů, je patrné, že letošní 

ročník proběhl v pěkné atmosféře. 

5. Školská rada chválila přípravu i organizaci Liškiády na konci školního roku.  

6. Všude budou fotbalové branky pro trénink jemné motoriky žáků. 

 

Usnesení: 

ŠR všemi hlasy schválila Výroční zprávu za školní rok 2016 – 2017 

V Bílovicích nad Svitavou dne 11. 10. 2017 

Zapsala Ing. Valerie Helánová 

Ověřil:   Ing. Ivo Hažmuk   

Příští zasedání školské rady bude během prosince 2017 v 19:00. 
 


